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Naši předchůdci - vltavští voraři při odpočinku v Podskalí v roce 1905 



 

2/20 
 

Pozvánka 

Sejdeme se 5. ledna 2022 v17:00 opět, pro velký úspěch a po schválení všemi účastníky 

minulé schůzky, v Kafé – bar Duende v ul. Karoliny Světlé 30. 

 

 
Job svolává výstup na Říp při prvním úplňku v roce, ke kterému dojde 18 ledna 2022. 

Pozvánku Job ještě upřesní.  

 

Zápis 

 

Sešli jsme se v kafé –baru Duende v sestavě: Pegas, Pulec, Zub, Hekloš, Cancidlo, 

Pirilík, Pacík, Bob, Yško, Mahu, Mahdí, Job, Zbyněk, Martin, Rejp a Kačka, který ovšem místo 

do Duende dorazil do klubu Barrande, aby zjistil, že je zavřeno. 

 

Omluvenky 

Ahoj! Dnes na schůzku z předběžné opatrnosti nepřijdu. Byl jsem o víkendu v kontaktu s 

pozitivní neočkovanou příbuznou. Ačkoliv dvakrát očkován, mám již druhý den covidové 

příznaky. Domácí antigenní test negativní, PCR test nasměrovala obvodní lékařka na pátek. 

Hlavně zdraví a užijte si to! 555 Loulínek 

Dále se omluvili: Chingo, Petr, Jakub a Bobánek 

 

Tentokrát fotografovali mobilem Mahu, Pacík a půvabná obsluha.  
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Společná fotografie těch, co přišli včas: zleva Mahdí, Cancidlo, Mahu, Zub, Hekloš, Pacík, 

Job, Bob, Yško, Pegas a Pulec 

 

 

 
Obsluha na jedničku 
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Prostřednictvím mobilu jsme navázali přátelské vztahy  

 

  
Pulec to bral na obsluhu hákem. V tomto ohledu byla obsluha velmi trpělivá. Ukázalo se pak, že 

je mimo jiné učitelkou angličtiny. 

 



 

5/20 
 

 
Fotografování mobilem se stává zlozvykem 

 

 
Mahu s Pegasem s se předháněli, kdo toho umí s mobilem víc. 
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Pohoda bez mobilů                              Kromě dobrého piva i dobrá polévka, hermelín a utopence 

 

 

 
Mahu se přihlásil, že udělá seznam podobných podniků jako je Duende, že bychom to postupně 

mohli vyzkoušet 
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Pirilík poučil Cancindla, že očkování proti Covidu19 nic neřeší, a že to je blbost, protože to 

nefunguje. Očkuje se jen proto, že doktoři na tom vydělávají a vědci jsou neschopní, protože ještě 

nevyvinuli proti tomu lék. 

 

 
Cancidlo s napětím poslouchal a vstřebával nové informace 
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- 

Potom mu to ale došlo 

 

 
Jako téměř obvykle, Zbyněk přichází pozdě ale přece. 
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Yško buď přemýšlel, nebo usínal; nešlo to rozeznat 

 

 
Martin s Cancidlem vzpomínali na Jíru 

 



 

10/20 
 

 
Reyp přišel pozdě ze závažných důvodů. Jednak hlídal vnoučata, a pak se zastavil na současně 

probíhající schůzce Děbenek v nedaleké klubovně. A tady o tom vykládá Zbyňkovi 

 

 

                     
        Bob se hnul V Duande je i něco speciálního pro Chinga 
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Vtipy 

 

 
 

Pulec poslal lidovou tvorbu hospodských. 
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Povídka 

 

Demokracie a pouliční osvětlení 

Pulec, listopad, 2021 

 

Když jsme dostali švýcarské státní občanství, muselo naše přijetí odsouhlasit obecní 

shromáždění. Umyti, oholeni a slušně oblečeni jsme se dostavili do sálu. Naše přijetí bylo 

dobře připraveno, doporučeno panem starostou a tak bezproblémové. Pan Pfister, obecní 

písař, který schůzi vedl, nás upozornil, že teď jsme občané obce a máme hlasovací právo. 

Netroufali jsme si opustit shromáždění a jít to někam oslavit. Tak jsme se stali svědky 

demokratického rozhodování. 

Pan Pfister nechal zapsat, že počet občanů oprávněných k hlasování se zvýšil o dva, tudíž 

počet hlasů potřebných k absolutní většině se zvýšil o jeden hlas. 

„Následující traktandum je reklamace pana Wagnera. Pane Wagner, předneste prosím 

svoji stížnost!“ 

„Vod tý doby, coste dělali to pouliční osvětlení, tak jedna lampa je tak blbě, že nám svítí 

rovnou do ložnice.“ 

„No a nemůžete spát?“ 

„Vo to nejde, ale když sme v intimní pozici, tak se na nás můžou sousedi koukat.“ 

„A on se někdo dívá?“ 

„To nevíme, ale může.“ 

„A dříve jste se milovali potmě?“ 

„No jasně, dyž sme zhasli, tak byla tma.“ 

Z auditoria se ozval hlas: „A jak víš, že jsi se miloval s vlastní ženou?“ 

„Poznám přeci svoji ženu, né!“ 

„I potmě?“ 

„No jasně, i potmě!“ 

„A podle čeho?“ 

„Ale pánové…. Máte nějaký návrh na řešení, pane Wagner?“ 

„Asi si musíme koupit roletu. Ta ale stojí 40 franků. To byste mi měli zaplatit!“ 

„No a pak budeme muset zaplatit rolety celé obci!“ 
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„Když ti stavěli svoje domy, tak už tam pouliční lampy byly.“ 

„To je argument. Tak budeme hlasovat: kdo je pro, abychom panu Wagnerovi zaplatili 

z obecní kasy roletu?“ 

Sčítání hlasů. 

„Dvacet dva.“ 

„Já můžu hlasovat taky?“ 

„Samozřejmě pane Wagner, vy jste také občan naší obce! Tak kdo je pro? Znovu.“ 

„Dvacet tři.“ 

„A kdo je proti?“ 

„Jedenáct.“ 

„Zdržel se někdo hlasování?“ 

„Čtyři.“ 

„Tudíž přijato. Zapište prosím: Shromáždění občanů rozhodlo proplatit panu Josefu 

Wagnerovi z obecní kasy po předložení účet za roletu do ložnice do maximální výše 40 

franků.“ 

„Následující traktandum se týká připomínky paní Knechtové…..“ 

Vidíte, i demokracie může být někdy zábavná. 

 

Listárna 

Ahoj Pacíku a Zube, jen uvádím na pravou míru informace o tom, co jsem říkal Zubovi 

v Kynžvartu. Takže říkal jsem, že bych rád někdy přišel, ale nejde to, protože ve středu a v 

neděli mám pravidelně službu u své skoro 102leté matky (pár lidí z rodiny, kteří mohou, se u 

ní ve službách střídá). A říkal jsem, že možná bych si mohl na pár hodin domluvit za sebe 

zástup, ale že to dopředu nemůžu říct. Vůbec nešla řeč o tom, že bych nevěděl, kde se 

schůzky konají, neb Ty mi, Pacíku, pravidelně posíláš Plaváčka i pozvánky na schůzky, jak 

sem Tě před časem prosil. Jsem tak sice jen takový člen korespondent, ale jsem rád, že 

s Vámi zůstávám alespoň takhle zpovzdálečí v kontaktu 

Ahoj a mějte se oba v mezích možností dobře. Mario 

Ahoj! Díky za Plaváčka a paletu akčních fotek. Tedy díky všem, je to radost prohlížet. 

Moc vám přeju ty společné chvíle! ⚜⚜⚜ Srdečně zdraví 555! Jezevec 

Errata 

V rozeslaném Plaváčku č. 11_2021 je chyba v datu titulního obrázku. Svojsíkův výlet se 

konal v roce 1911 a ne v roce 2011.  

Autorem fotografií z listopadové schůzky v Plaváčku č. 11 není Kačka, ale fotografoval 

to Přemík 
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Vánoční přání a PF 2022 

 

 

 

 
Zdravíme a přejeme! 

Efča a Reyp 
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Veselé svátky vánoční  

a  

mnoho štěstí  

v roce 2022  

přejí 

Naďa Hartlová a Honza Kříž 
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Přejeme požehnané svátky vánoční a úspěšný 

Nový rok 2022. 

Jana a Zdenek 

 
 

 

 

Tak vesele vanocky a fsecko nejlepci do 2022, Smetak 
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Smeták poslal k Vánocům něco z vánočního života 
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